



អង្គការជាតិប្រយុទ្ធនឹងជំងឺអេដស៍

**សុទ្ធតេជ្ញា ឯកឧត្តម អៀង មូលី ទេសរដ្ឋមន្ត្រីទទួលបន្ទុកបេសកកម្មពិសេស
ប្រធានអង្គការជាតិប្រយុទ្ធនឹងជំងឺអេដស៍
និងជា ប្រធានគណៈកម្មាធិការសំរេបសំរួលមូលនិធិសកលប្រចាំកម្ពុជា
ថ្លែងក្នុងពិធីបិទកិច្ចប្រជុំពេញអង្គរបស់អង្គការជាតិប្រយុទ្ធនឹងជំងឺអេដស៍**

ទីស្តីការគណរដ្ឋមន្ត្រី ថ្ងៃទី៣០ ខែមិថុនា ឆ្នាំ២០១៥

- ឯកឧត្តម លោកជំទាវ រដ្ឋលេខាធិការ អនុរដ្ឋលេខាធិការ ជាតំណាងស្ថាប័ន និង ជាសមាជិក សមាជិកា នៃកិច្ចប្រជុំពេញអង្គ អាជ្ញាធរជាតិប្រយុទ្ធនឹងជំងឺអេដស៍
- ឯកឧត្តម លោកជំទាវ ជាប្រធានគណៈកម្មាធិការប្រយុទ្ធនឹងជំងឺអេដស៍ រាជធានី ខេត្ត
- ឯកឧត្តម លោកជំទាវ ជាថ្នាក់ដឹកនាំ និង មន្ត្រីនៃអាជ្ញាធរជាតិប្រយុទ្ធនឹងជំងឺអេដស៍
- លោក លោកស្រី អ្នកនាងកញ្ញា ជាលេខាធិការ នៃគណៈកម្មាធិការប្រយុទ្ធនឹងជំងឺអេដស៍ រាជធានី ខេត្ត
- លោក លោកស្រី អ្នកនាងកញ្ញា ជាតំណាងដៃ គូអភិវឌ្ឍនិងសង្គមស៊ីវិល

ឯកឧត្តម លោកជំទាវ លោក លោកស្រី អ្នកនាងកញ្ញា អស់រយៈពេលមួយ ព្រឹកពេញ យើងបានចំណាយពេលវេលា កំលាំងកាយ កំលាំងប្រាជ្ញា ចូលរួម យ៉ាងសកម្មនៅក្នុងកិច្ចប្រជុំពេញអង្គអាជ្ញាធរជាតិប្រយុទ្ធនឹងជំងឺអេដស៍ លើក ទី១ក្នុងឆ្នាំ២០១៥នេះ។ ឥឡូវនេះកិច្ចប្រជុំយើងដល់ទីបញ្ចប់ហើយ ។

ឯកឧត្តម លោកជំទាវ លោក លោកស្រី អ្នកនាងកញ្ញា ពេលវេលាប្រជុំខ្លីមែន តែយើងបានសំរេចនូវជោគជ័យយ៉ាងត្រចះត្រចង់តាមការគ្រោងទុក។ ខ្ញុំសូម ថ្លែងអំណរគុណដោយស្មោះ ចំពោះវិភាគទានដ៏មានតំលៃរបស់ ឯកឧត្តម លោកជំទាវ លោក លោកស្រី អ្នកនាងកញ្ញា ទាំងអស់ ក្នុងការប្រយុទ្ធ ប្រឆាំង យ៉ាងសកម្មនឹងការឆ្លងរាលដាលនៃជំងឺអេដស៍ នាពេលកន្លងមក និងជាពិសេស សំរាប់ការចូលរួមចំណែករបស់ ឯកឧត្តម លោកជំទាវ លោក លោកស្រី អ្នកនាង កញ្ញា ក្នុងការកសាងផែនការយុទ្ធសាស្ត្រជាតិទី៤ និង រៀបចំគោលនយោបាយ ជាតិប្រយុទ្ធនឹងជំងឺអេដស៍ ។ អាជ្ញាធរជាតិប្រយុទ្ធនឹងជំងឺអេដស៍ និងដាក់ជូន សេចក្តីព្រាងផែនការយុទ្ធសាស្ត្រជាតិទី៤នេះ ជូនរាជរដ្ឋាភិបាល ពិនិត្យ និង សម្រេចជាចុងក្រោយស្របតាមអនុក្រឹត្យ ១០៩ ចុះថ្ងៃទី ២៣ ខែ តុលា ឆ្នាំ ២០០៦ ស្តីពីការរៀបចំ និងការប្រព្រឹត្តទៅរបស់អាជ្ញាធរ ជាតិប្រយុទ្ធនឹងជំងឺ អេដស៍ ។

អាជ្ញាធរជាតិយើងនឹងដើរតួជាអ្នកដឹកនាំ សម្របសម្រួល កសាងគោល នយោបាយ ផែនការយុទ្ធសាស្ត្រជាតិ ណែនាំ បង្ករលក្ខណៈ និងពង្រឹងកិច្ច អន្តរាគមន៍ អន្តរវិស័យ ដែលអាចគាំទ្រគ្នាទៅវិញទៅមក ក្នុងទិសដៅស្របគ្នា ដោយសុខដុមនីយកម្ម ដើម្បីសម្រេចគោលបំណង និង ទិសដៅរួមរបស់យើង ប្រយុទ្ធប្រឆាំងនឹង ការឆ្លងរាលដាល និង ឆ្លើយតបទៅនឹងជំងឺអេដស៍ ។ យើង នឹងផ្តល់លទ្ធភាព លើកទឹកចិត្ត ជំរុញអោយរដ្ឋបាលថ្នាក់ជាតិ ថ្នាក់ក្រោមជាតិ អន្តរវិស័យ ចងក្រងផែនការសកម្មភាព អនុវត្តសកម្មភាព គំរោងកម្មវិធីរបស់ខ្លួន សំរាប់ប្រយុទ្ធប្រឆាំង និង ឆ្លើយតបទៅ នឹងជំងឺអេដស៍នៅក្នុងដែនសមត្ថកិច្ច ស្ថិតក្រោមការទទួលខុសត្រូវរបស់ខ្លួន។

នៅចំពោះមុខការធ្លាក់ចុះនៃជំនួយហិរញ្ញវត្ថុពីក្រៅប្រទេស យើងបាន និង កំពុងស្នើសុំរាជរដ្ឋាភិបាល ផ្តល់ការវិនិយោគបន្ថែមទៀត ក្នុងការប្រយុទ្ធ និង ឆ្លើយតបទៅនឹងជំងឺអេដស៍។

យើងនឹងផ្តល់លទ្ធភាពដល់រដ្ឋបាលថ្នាក់ក្រោមជាតិ ឬ ក្រសួងពាក់ព័ន្ធអោយលើកគំរោងកម្មវិធី ផែនការសកម្មភាព ដោយផ្តល់អនុសាសន៍ជូនក្រសួងសេដ្ឋកិច្ច និងហិរញ្ញវត្ថុ អោយគ្រោងថវិកាសមស្របដើម្បីយើងមានលទ្ធភាពអនុវត្តផែនការទាំងនោះ។

យើងនឹងបន្តអនុវត្ត នូវគោលនយោបាយ ៧ចំណុចរបស់រាជរដ្ឋាភិបាល រហូតសម្រេចគោលដៅ បីស្នូល។

ជាថ្មីម្តងទៀត ខ្ញុំសូមថ្លែងអំណរគុណ និងថ្លែងនូវការកោតសរសើរ ជាអនេកចំពោះវត្តមាន ការចូលរួមវិភាគទាន និងការបន្តគាំទ្រ រួមចំណែកជាបន្តទៀតក្នុងការប្រយុទ្ធ និងឆ្លើយតបទៅនឹងជំងឺអេដស៍ នៅតាមរដ្ឋបាលដែនដី ឬ ក្នុងវិស័យដែល ឯកឧត្តម លោកជំទាវ លោក លោកស្រី អ្នកនាងកញ្ញា ទទួលខុសត្រូវ។

ជាចុងក្រោយនេះ ខ្ញុំសូមប្រសិទ្ធពរជូន ឯកឧត្តម លោកជំទាវ លោក លោកស្រី អ្នកនាងកញ្ញា អោយបានជួបតែសំណាងល្អ ទទួលបានជោគជ័យថ្មីៗទៀតក្នុងបេសកកម្មដ៏ពិសិដ្ឋរបស់យើងចូលរួមចំណែកប្រយុទ្ធប្រឆាំង និង ឆ្លើយតបទៅនឹងជំងឺអេដស៍នៅក្នុងព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជាយើង។ សូមទទួលបាននូវពុទ្ធពរទាំង ៤ ប្រការ គឺ៖ អាយុ វណ្ណៈ សុខៈពលៈ កុំបីឃ្លៀងឃ្លាតឡើយ ។

ខ្ញុំសូមប្រកាសបិទកិច្ចប្រជុំពេញអង្គ អាជ្ញាធរជាតិប្រយុទ្ធនឹងជំងឺអេដស៍របស់យើងត្រឹមនេះ។

មុននឹងបែកគ្នា ខ្ញុំសូមអញ្ជើញ ឯកឧត្តម លោកជំទាវ លោក លោកស្រី អ្នកនាងកញ្ញា ទាំងអស់ ចូលរួមពិសារបាយថ្ងៃត្រង់ជាលក្ខណៈសាមគ្គីជាមួយគ្នានៅអាហារដ្ឋាន វិមានមិត្តភាពនេះ។

សូមអរគុណ!